
恩信播道會粵語牧師職位邀請函 

親愛的神學院就業主任： 

願主耶穌基督的恩典與平安常與您同在。 

恩信播道會是一間隸屬於美國播道會（Evangelical Free Church of America）
的粵語教會，現正誠懇尋求一位蒙召的牧者，帶領我們進入事工的新季節。

我們位於加州 Belmont 市，目前在當地社區中心聚會敬拜。 

本教會雖規模不大，卻是一個委身的屬靈家庭，重視聖經教導、門徒培育，

以及向粵語社群傳揚福音的使命。隨著現任牧師即將退休，我們正處於轉變

的關鍵時刻——這是一個好機會，讓一位具異象與屬靈領導力的牧者與我們

同行，開展新的事工方向。 

我們期望的新牧者具備以下特質： 

• 精通粵語，並以聖經真理為根基 

• 擁有牧者的心志與僕人的態度 

• 熱心接觸並裝備灣區粵語群體 

我們歡迎神學院（道學碩士或聖經和神學研究碩士的）畢業生及具牧會經驗

者前來查詢與申請，只要您有主的呼召，願意在此服事。我們的事工範疇包

括講道、牧養關懷與領導發展，具體職責可根據應徵者的恩賜與經驗作出適

當的安排。 

若您希望進一步了解或表達興趣，請聯絡 office@faithccp.org，亦可瀏覽我
們的網站 www.faithccp.org。 

誠邀您將此職位機會轉介給您網絡中合適的人選。我們正在禱告，求主親自

差派合祂心意的僕人，與我們一同參與這份有意義的事奉。 

主內 
麥堅強牧師 
恩信播道會 
office@faithccp.org 
www.faithccp.org 
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Subject: Cantonese-Speaking Pastor Opportunity at FCCP (Belmont, CA) 

Dear Seminary Placement Director, 

Grace and peace to you in Christ. 

Faith Community Church of the Peninsula (FCCP), a Cantonese-speaking congregation 
affiliated with the Evangelical Free Church of America, is prayerfully seeking a pastor to 
shepherd our church into its next season of ministry. We are located in Belmont, California, 
and currently gather for worship at the Belmont Community Center. 

FCCP is a small but deeply committed church family with a heart for biblical teaching, 
discipleship, and outreach to the Cantonese-speaking community. As our current pastor 
prepares for retirement, we are entering a season of transition — one that offers a unique 
opportunity for a new pastor with fresh vision and spiritual leadership. 

We are looking for a pastor who: 

• Is fluent in Cantonese and grounded in Scripture 

• Has a shepherd’s heart and a servant’s posture 

• Is passionate about reaching and equipping the Cantonese-speaking population in 
the Bay Area 

We welcome inquiries from seminary graduates and experienced pastors who feel called to 
serve in this context. The role includes preaching, pastoral care, and leadership 
development, with flexibility depending on the candidate’s experience. 

To learn more or express interest, please contact us at office@faithccp.org. Additional 
information is available at www.faithccp.org. 

We invite you to share this opportunity with qualified individuals in your network. We are 
praying for the right servant of God to join us in this meaningful work. 

In Christ’s service, 
Kin K Mak 
Pastor, Faith Community Church of the Peninsula 
office@faithccp.org 
www.faithccp.org 
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